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Abstract (en)
[origin: WO2015144450A1] The invention relates to a pick, in particular a round shaft pick, having a pick head and a pick shaft, having a support
element which has a centring lug on the underside thereof, wherein the centring lug has a centring surface which extends inclined with respect to
the central longitudinal axis of the pick and merges into a seat surface. To this end circumferential channel according to the invention is disposed in
the transition region from the centring surface to the seat surface and the depth of the channel relative to the seat surface is greater than or equal to
0.3 mm. The pick has an optimised rotatability and thus a low wear.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Meißel, insbesondere Rundschaftmeißel, mit einem Meißelkopf und einem Meißelschaft, mit einem Stützelement, das
an seiner Unterseite einen vorstehenden Zentrieransatz aufweist und wobei der Zentrieransatz eine zur Mittellängsachse des Meißels geneigt
verlaufende Zentrierfläche aufweist, die in eine Sitzfläche übergeht. Dabei ist es vorgesehen, dass im Übergangbereich von der Zentrierfläche zu der
Sitzfläche eine umlaufende Nut angeordnet ist und dass die Tiefe der Nut gegenüber der Sitzfläche größer oder gleich 0,3 mm ist.Der Meißel weist
eine optimierte Drehbarkeit und damit einen geringen Verschleiß auf.
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